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Algus kl 18.00, lõpp kl 19.40 

Koosoleku juhataja: Katrin Kohjus 

Protokollis: Eda Pipar 

Võtsid osa: Kermo Figol, Eda Pipar, Ursula Kumel, Katrin Kohjus; Liisi Andresson 

Puudusid: Tiia Uffert, Margo Sai, Eva Kruuse, Karolin Figol 

 

Päevakord: 

1. Hoolekogu esimehe valimine  

2. Kooli eelarve projekt 

3. Kooli arengukava tutvustamine 

1. Hoolekogu esimeheks valiti lastevanemate esindaja Kermo Figol ja protokollija Eda 

Pipar. 

2. Kooli eelarve projektile arvamuse andmises oldi nõus välja arvatud staadioni 

renoveerimine, ei kuulu põhikooli eelarvesse. 

Ettepanekud: koolisööklale kraanikausi veekraanidele oleks otstarbekas paigaldada 

säästuotsad. Hoiab kokku veetarbimist. 

 

Arvamusavaldused kirjalikult enne koosolekut: 

Margo Sai: keeruline on ilma eelarvet nägemata selle kohta arvamust avaldada. Olen 

kindel, et jätkuvalt on eelarve piiratud ja kõigeks raha ei jätku.  

Tiia Uffert: minul ettepanekuid ega märkusi eelarve ja arengukava suhtes ei ole. Usaldan ja 

toetan direktorit ja tema meeskonda. 

3. Kooli arengukava: kuulati direktori selgitusi Pärnu-Jaagupi Põhikooli arengukava 

täitmisest. 

Ettepanekud: 

Ursula Kumel:  

1. pakkus välja psühholoogi asemele kooli vajadusel külastama terapeuti; 

2. zoomi tunnil läbiviimist paralleelselt tavatunniga, kus võib minna kõrvalist abi. Et tund 

saaks edukalt toimuda. 

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Katrin Kohjus       Eda Pipar 

koosoleku juhataja      protokollija 


